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Protokół Nr LIX/23 

Z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu 

odbytej w dniu 27 października 2023 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu 

 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 1000 i trwały do godz. 1124. 

 

Przewodniczący obrad: Marek Karolewski 

Protokolant: Karolina Kozłowska 

Radni obecni na sesji: 

1. Jan Krzysztof Binaś 

2. Aneta Joanna Czarnecka 

3. Przemysław Dybowski 

4. Marek Karolewski 

5. Stanisław Szczepan Kietliński 

6. Krzysztof Koc 

7. Zygmunt Józef Kosk 

8. Tadeusz Łopaciuk 

9. Antoni Malinowski 

10. Dorota Niemyjska 

11. Włodzimierz Słonecki 

12. Katarzyna Sylwia Wilkowska 

13. Violetta Maria Zdunek 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

- Eugeniusz Święcki – Burmistrz Ciechanowca 

- Anna Czapkowska – Sekretarz Ciechanowca  

- Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy 

- sołtysi i przewodniczący zarządów osiedlowych – lista obecności stanowi załącznik 

nr 2 do protokołu, 

- kierownicy i dyrektorzy gminnych jednostek organizacyjnych – lista obecności 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad pkt 1 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski, który 
powitał Radnych Rady Miejskiej, Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego, 
Radnego Powiatu Wysokomazowieckiego Krzysztofa Pełszyka, Sekretarz Gminy 
Annę Czapkowską, Skarbnik Gminy Jadwigę Koc, Radcę Prawnego Przemysława 
Ślepowrońskiego, Kierownika Posterunku Policji w Ciechanowcu Grzegorza 
Kruszewskiego, dyrektorów i kierowników gminnych jednostek organizacyjnych, 
sołtysów i przewodniczących zarządów osiedlowych, zaproszonych gości oraz 
mieszkańców miasta i gminy przybyłych na sesję. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że na 15 Radnych Rady 

Miejskiej na sesji obecnych jest 13 i obrady sesji są prawomocne. 

 

Ad pkt 2 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2023 rok, 
2) odstąpienia od zbycia w drodze przetargu nieruchomości, 
3) rozpatrzenia petycji dotyczącej utworzenia Gminnej Straży Energetycznej, 
4) wyboru Opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej w Ciechanowcu II kadencji. 

7. Założenia do budżetu gminy na 2024 rok. 
8. Informacja dotycząca złożonych oświadczeń majątkowych za 2022 rok. 
9. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Ciechanowiec w roku 

szkolnym 2022/2023. 
10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
11. Sprawy różne i wnioski. 
12. Zamknięcie obrad. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Radni 

otrzymali proponowany porządek obrad i zapytał, czy są inne propozycje.  

Propozycji nie zgłoszono. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 

Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, 

Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Włodzimierz Słonecki, 

Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że porządek obrad 

został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad pkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że na ostatniej, 

uroczystej sesji nie został przyjęty protokół z LVII sesji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zgłosił wniosek o przyjęcie 

protokołu z LVII sesji bez odczytania i zapytał, czy są inne propozycje. 
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Innych propozycji nie zgłoszono. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LVII sesji bez odczytania. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 

Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, 

Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Włodzimierz Słonecki, 

Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że protokół z LVII sesji 

został przyjęty jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zgłosił wniosek o przyjęcie 

protokołu z LVIII sesji bez odczytania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są inne propozycje. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LVIII sesji bez odczytania. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 

Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, 

Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Katarzyna Sylwia 

Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 

WSTRZYMUJE SIĘ (1) 

Włodzimierz Słonecki, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że protokół z LVIII sesji 

został przyjęty większością głosów. 

 

Ad pkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: sprawozdanie  

z pracy Burmistrza między sesjami. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o przedstawienie sprawozdania. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki w sprawozdaniu poinformował, że: 

- w dniach 21-22 września uczestniczył w Forum Miasteczek Polskich w Warszawie, 

- 26 września Gmina Ciechanowiec otrzymała informację o dofinansowaniu w kwocie 
1 960 000 zł z Rządowego Funduszu Polski Ład: Programu Inwestycji 
Strategicznych, Edycja 6PGR na realizację inwestycji "Przebudowa odcinka drogi 
gminnej w m. Pobikry, wraz z budową przepustu na rzece Kukawka."  
Planowana wartość inwestycji to 2 010 000,00 zł, 

- 2 października ogłoszono wyniki kolejnego naboru w ramach Rządowego Funduszu 
Rozwoju Dróg. W najnowszym rozdaniu województwo podlaskie na zadania drogowe  
w 2024 roku otrzymało dla swoich samorządów ponad 356 mln zł.  
Na zadania drogowe do gminy Ciechanowiec trafić ma ponad 3 mln zł 
- remont drogi gminnej relacji Koce-Piskuły - Koce-Schaby - dofinansowanie z RFRD 
w 2024 r. - 918 900,00 zł 
- rozbudowa drogi gminnej w m. Nowodwory - dofinansowanie z RFRD w 2024 r.-  
1 380 738,00  zł (dofinansowanie z RFRD w kolejnych latach: 2025 - 1 323 000,00 zł) 
- przebudowa drogi wewnętrznej ul. Czyżewska - dofinansowanie z RFRD w 2024 r. 
– 420 738,00 zł 
- ul. Wińska w Ciechanowcu - dofinansowanie z RFRD w 2024 r. – 571 080,00 zł 
Lista rezerwowa: (dofinansowanie w kwocie) 
- Rozbudowa drogi gminnej ul. Ralkowej do ul. Uszyńskiej w Ciechanowcu –  498 
725,96 zł 
- Budowa drogi gminnej łączącej drogę nr 108918B ul. Parkowa z drogą nr 
108929B ul. Szeroka w Ciechanowcu – 573 120,00 zł 
- Budowa drogi gminnej w m. Ciechanowczyk -   3 003 738,00 zł 
- Przebudowa drogi gminnej nr 108860B relacji Trzaski – Kułaki - 587 755,80 zł 
- Przebudowa drogi gminnej ul. Sosnowa - ul. Świerkowa - 589 080,00 zł 
- Przebudowa drogi gminnej nr 108915B ul. Ogrodowa w Ciechanowcu - 253 380,00 
zł, 
- 2 października powiat wysokomazowiecki otrzymał dofinansowanie z Rządowego 
Funduszu Rozwoju Dróg na rozbudowę drogi powiatowej na terenie naszej gminy. 
Odcinek drogi Ciechanowiec - Perlejewo wraz z rozbudową skrzyżowania z drogą 
powiatową - ul. Drohicka w Ciechanowcu  
– dofinansowanie w 2024 r. - 2 mln 250 tys. zł (dofinansowanie z RFRD w kolejnych 
latach: 2025 - 6 mln 981 tys. 900 zł, 2026 - 7 mln 560 tys. 900 zł) oraz  
Rozbudowa drogi powiatowej nr 2106B Kobusy - Radziszewo-Sieńczuch -wartość 
dofinansowania 2 316 342 zł, 

- 3 października odbyła się Inauguracyjna Sesja Młodzieżowej Rady Miejskiej  
w Ciechanowcu II Kadencji, 

- 5 października odbył się briefing prasowy dotyczący gazyfikacji gminy Ciechanowiec. 
Pierwsza w gminie stacja regazyfikacji jest kolejnym etapem likwidacji gazowych 
„białych plam" na mapie województwa. Wybudowanych zostało 8 km sieci gazowej, 
jest już ona podłączona do sieci, PSG czeka na koncesję, aby ruszyć z dystrybucją 
gazu, 
- 6 października starosta wysokomazowiecki Bogdan Zieliński oficjalnie oddał do 
użytku ponad trzykilometrowy fragment drogi powiatowej Antonin  - Winna 
Poświętna, przebudowany dzięki dofinansowaniu z Rządowego Funduszu Rozwoju 
Dróg. Inwestycja kosztowała ponad 8,2 mln zł, dofinansowanie wyniosło ponad  
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4 mln zł. Wykonano nową, asfaltową nawierzchnię, zjazdy, chodniki oraz przepusty. 
Na rzece Kukawce pojawił się most jednoprzęsłowy z belek. Do tego droga ma 
wyniesione przejście dla pieszych oraz oznakowanie poziome i pionowe, 
- 7 października w ósmej edycji programu Polski Ład, gmina Ciechanowiec otrzyma 
dofinansowanie w wysokości 7,6 mln złotych na budowę od lat oczekiwanego 
Gminnego Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych wraz z 
wyposażeniem w niezbędne urządzenia i pojazdy. 
Rzeczowy zakres zadania polega na budowie: 
- hali na segregację odpadów (ok. 40mx15mx6,5m) 
- wiaty na magazynowanie odpadów (ok. 30mx9mx3,5m) 
- budynku biurowo-gospodarczego wraz z magazynem na odpady niebezpieczne 
typu: elektrośmieci, leki, chemikalia, 
- kompostownika na bioodpady 
- ogrodzenia wraz z dwiema bramami oraz zagospodarowaniem terenu dz. nr ewid. 
406/2, 405/2, 404/2, 
- przyłącza elektrycznego. 
Planuje się też wyposażyć PSZOK w  niezbędne urządzenia oraz pojazdy: 
- instalacja do segregacji odpadów, 
- belownice (prasy) do odpadów, 
- 12 kontenerów na odpady o pojemności od 10m3 do 32 m3, 
- waga najazdowa 60 t,  
- rozdrabniacz do bioodpadów, 
- samochód ( śmieciarka 21 m3) do zbierania gabarytów 
- ciągnik rolniczy z zamiatarką 
Wartość inwestycji to 8 000 000,00 zł, 

- 7 października w ósmej edycji programu Polski Ład, Związek Powiatowo Gminny 
„Nad Nurcem” otrzymał dofinansowanie w wysokości 2 mln złotych na modernizację 
infrastruktury drogowej w mieście Ciechanowiec, 

- w dniach 9-11 października – odbył się Kongres w Lublinie, 

- 10 października Wojewoda Podlaski Bohdan Paszkowski podpisał zezwolenie  
na realizację inwestycji drogowej (ZRID) polegającej na budowie obwodnicy 
Ciechanowca w ciągu drogi wojewódzkiej nr 690. Kolejnym krokiem będzie 
ogłoszenie przetargu na jej budowę, 

- 12 października po raz kolejny czasopismo Wspólnota opublikowało ranking 
"Liderzy inwestycji". Zestawiono w nim wysokość wydatków inwestycyjnych, które 
samorządy poczyniły w ciągu trzech ostatnich lat. Gmina Ciechanowiec  
w przeliczeniu na jednego mieszkańca wydała na inwestycje 2164,07 zł,  
co uplasowało nas na 24 miejscu wśród samorządów miejskich. Oznacza to awans  
o 469 miejsc w przeciągu ostatnich 4 lat:  
    rok 2020 - miejsce 493 (468,62 zł) 
    rok 2021 - miejsce 256 (901,09 zł) 
    rok 2022 - miejsce 113 (1214,87 zł) 
    rok 2023 - miejsce 24 (2164,07 zł) 

- 13 października odebrano kolejne dwie duże inwestycje: zmodernizowaną stację 
uzdatniania wody w Radziszewie Sieńczuch oraz przebudowaną drogę relacji 
Przybyszyn-Malec. Modernizacja Stacji Uzdatniania Wody w Radziszewie Sieńczuch 
to koszt ponad 5 mln. zł, Przebudowa drogi Przybyszyn Malec to inwestycja o 
wartości ponad 3 mln. zł, 
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- 13 października do Szkoły Podstawowej w Ciechanowcu dostarczono 67 laptopów 
dla uczniów w ramach rządowego programu "Laptop dla czwartoklasisty".  
W dniu 17 października podpisano i odesłano protokoły odbioru ilościowego  
i jakościowego sprzętu. Trwa przygotowywanie indywidualnych umów i protokołów 
przekazania sprzętu na własność uczniom, lub - jeśli takie będzie życzenie rodziców 
- może to być użyczenie (umowę podpisują rodzice). Dostarczone laptopy to sprzęt 
marki Lenovo, o wartości jednostkowej 2.916,33 zł, z 36-miesięczną gwarancją 
producenta, 

- 13 października odbyły się gminne obchody Dnia Edukacji Narodowej, w których  
uczestniczyło grono zaproszonych gości, nauczyciele i pracownicy gminnych 
jednostek oświatowych oraz emeryci ze szkół z terenu gminy. Część artystyczną 
zaprezentowali uczniowie Szkoły Podstawowej w Ciechanowcu. Wyróżniający się  
w pracy nauczyciele i pracownicy szkół otrzymali nagrody Burmistrza Ciechanowca 
oraz nagrody dyrektorów, 
- 15 października Odbyły się wybory do sejmu i senatu oraz referendum.  
Frekwencja w wyborach do Sejmu w 2023 r. w Ciechanowcu: 64,71% 
Frekwencja w wyborach do Senatu w 2023 r. w Ciechanowcu: 64,63% 
Frekwencja w Referendum w Ciechanowcu: 52,07% 
Liczba wyborców uprawnionych do głosowania: 6 585 
Liczba głosujących: 4 261, w tym: na podstawie zaświadczenia o prawie do 
głosowania – 117, przez pełnomocnika – 12, 

- 15 października w wyniku ogłoszonego przetargu na zadanie pn: „Poprawa 
bezpieczeństwa pieszych na terenie miasta Ciechanowiec” wpłynęło dwie oferty. 
Najkorzystniejszą ofertę tj. Przedsiębiorstwa Robót Komunalnych FARE Sp. z o.o. 
wybrano do realizacji. Podpisanie umowy planowane jest na dzień 31 października. 
Wartość zadania - 465.000,00 zł. Zadanie dotyczy skrzyżowaniu dróg gminnych  
tj. ul. Wojska Polskiego z ul. Szkolną i ul. Kazimierza Uszyńskiego oraz ul. Marii 
Konopnickiej z ul. Kilińskiego i ul. Pińczowska. gdzie powstaną progi zwalniające 
oraz przejścia dla pieszych, 
- 17 października gmina Ciechanowiec otrzymała dofinansowanie  z Narodowego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na  przedsięwzięcia w zakresie 
demontażu, zbierania, transportu oraz unieszkodliwiania odpadów zawierających 
azbest, zgodne z gminnymi programami usuwania azbestu i wyrobów zawierających 
azbest” w kwocie 302 750,28 zł, 

- 17 października gmina ogłosiła zapytanie ofertowe na: „Wykonanie fundamentu pod 
cokół kamiennego pomnika Matki Sybiraczki w Ciechanowcu”. Wpłynęły dwie oferty 
na kwotę  14 760,00 zł -  Bielsk Podlaski i 13 038,00 zł - z Siemiatycz. 
Zapytanie unieważniono z uwagi na zbyt wysokie kwoty, 

- 19 października członkowie Młodzieżowej Rady Miejskiej w Ciechanowcu wspólnie  
z przedstawicielami „dorosłego” samorządu Ciechanowca odwiedzili gminę 
partnerską Ciechanowca Pińczów, 

- 20 października członkowie Młodzieżowej Rady Miejskiej w Ciechanowcu odbyli 
wizytę studyjną u Młodzieżowej Rady Miejskiej w Busko-Zdroju. 

- Trwają prace nad opracowaniem wniosku o dofinansowanie na zadanie 
„kompleksowej termomodernizacji budynków użyteczności publicznej„  
z programu Fundusze Europejskie dla Podlaskiego 2021-2021. W związku z tym 
zlecono opracowanie audytów energetycznych wybranych budynków gminnych  
co jest niezbędne do uzyskania dofinansowania. Termin składania wniosków 
przydłużono do 29 grudnia 2023. Opracowaniem zostaną objęte budynki: 
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1. Przedszkole, 
2. Środowiskowy dom samopomocy w Radziszewie Starym,  
3. OSP Bujenka,  
4. OSP i świetlica wiejska w Wojtkowicach Starych, 
5. budynek dawnej szkoły w Pobikrach, 
6. budynek SP w Ciechanowcu,  
7. kuchnia stadion. 

Prowadzone są zapisy na obowiązkowe szkolenie w zakresie stosowania środków 
ochrony roślin - szkolenie chemizacyjne uzupełniające, które odbędzie się 31 
października o godz. 8.30 w Ciechanowieckim Ośrodku Kultury i Sportu 
Obowiązują zapisy telefoniczne – informacja dostępna jest na stronie gminy. 

11 listopada o godz. 1100 rozpoczną się uroczystości gminne z okazji 105. rocznicy 
odzyskania niepodległości przez Polskę. Program uroczystości dostępny jest na 
stronie urzędu. Burmistrz Ciechanowca zaprosił wszystkich do wzięcia udziału. 

W niedzielę 12 listopada o godz. 1800 w sali widowiskowej Miejskiej Biblioteki 
Publicznej odbędzie się „Koncert dla Niepodległej”. Wystąpi Sylwester Targosz – 
Szalonek, światowej sławy tenor, dyrygent i kompozytor, absolwent Akademii 
Muzycznej w Katowicach.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do 
sprawozdania. 
Pytań nie zgłoszono. 

 

Ad pkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: interpelacje  

i zapytania radnych. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że w okresie 

między sesjami wpłynęła interpelacja Radnego Jana Krzysztofa Binasia, następnie 

odczytał treść interpelacji.  

Interpelacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że została 

udzielona odpowiedź na złożoną interpelację, następnie odczytał treść udzielonej 

odpowiedzi.  

Odpowiedź Przewodniczącego Rady Miejskiej Marka Karolewskiego na interpelację 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że wpłynęła 

odpowiedź od Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego na złożoną 

interpelację, następnie odczytał treść udzielonej odpowiedzi.  

Odpowiedź Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego na interpelację stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy Radni zgłaszają 

interpelacje lub zapytania.  
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Głos zabrał Radny Przemysław Dybowski, który zapytał czy zostanie podjęta próba 

naprawy ulicy Wspólnej. Jeśli tak, to w jakim zakresie. Drugie zapytanie dotyczyło 

realizacji zadania poprawy bezpieczeństwa na przejściach dla pieszych. Radny 

poinformował, że wpłynęły dwie oferty. Jedną z nich złożyła firma transportowo – 

usługowa Mirosława Przesmyckiego z Małkini, która opiewała na kwotę ponad 

200 000,00 zł mniejszą niż oferta spółki PRK FARE. Radny stwierdził, że oferta 

została odrzucona i chciałby się dowiedzieć z jakiego powodu. Zastanawia się także 

dlaczego, na ten sam przetarg, spółka FARE przedstawiła kosztorys, który jest blisko 

dwa razy większy niż firma z Małkini. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy Radni zgłaszają 

interpelacje lub zapytania.  

Nie zgłoszono. 

 

Ad pkt 6 ppkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę 
Koc o omówienie projektu uchwały. 
 
Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że tym razem zmiany nie są duże. 

Budżet gminy zwiększono o kwotę 200 250,10 zł. Są to głównie środki budżetu 

państwa i obejmują: 

- 91 524,60 zł na wypłatę nauczycielom nagrody specjalnej z okazji 250. rocznicy 

utworzenia Komisji Edukacji Narodowej, 

- 74 000,00 zł środki zwiększone na funkcjonowanie świadczeń z zakresu opieki 

społecznej, 

- 15 000,00 zł darowizna otrzymana z Fundacji ORLEN na odnowienie miejsc 

pamięci ofiar Sybiru, tj. krzyży umiejscowionych przy zbiegu ulic Wińskiej  

i Sienkiewicza.  

Jeśli chodzi o środki własne gminy i przeniesienia między działami, są to środki  

na koszty pobytu dzieci z terenu gminy Ciechanowiec w szkołach, przedszkolach  

czy oddziałach przedszkolnych położonych na terenie gmin ościennych, ponieważ  

te koszty wzrosły. Zwiększono również środki na indywidualne dowożenie 

niepełnosprawnych uczniów do szkół, a także środki na koszty opracowania wniosku  

i wykonania audutów energetycznych dla budynków stanowiących własność gminy, 

ponieważ rozszerzony został katalog tych budynków. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował Skarbnik Gminy 

Jadwidze Koc za omówienie projektu uchwały i poprosił przewodniczących Komisji  

o przedstawienie opinii. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 

Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt 

Kosk poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała,  

że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

 

Głos zabrał Radny Krzysztof Binaś i zapytał czy gmina partycypowała w kosztach 

renowacji krzyża koło stacji paliw przy ul. Kościuszki.  

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że krzyż koło stacji paliw 

jest remontowany ze środków z fundacji.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są inne pytania  

do projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok. 
 
Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie gminy na 2023 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 

Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, 

Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Włodzimierz Słonecki, 

Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie.  
 
Uchwała Nr 449/LIX/23 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok stanowi 
załącznik nr 7 do protokołu. 
 

Ad pkt 6 ppkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie odstąpienia od zbycia w drodze przetargu 
nieruchomości. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 
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Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że niniejszy projekt dotyczy 

wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości drogą bezprzetargową. Zgodnie z ustawą 

o gospodarce nieruchomościami nieruchomość jest zbywana w drodze 

bezprzetargowej, jeżeli jest zbywana na rzecz osoby, której przysługuje 

pierwszeństwo w jej nabyciu, pod warunkiem, że złożyła wniosek w odpowiednim 

terminie. W tym przypadku jest to dotychczasowy dzierżawca działki, którą dzierżawi 

od stycznia 2020 roku. Działka ta stanowi część gospodarstwa rolnego dzierżawcy, 

który nie zalegał w opłatach i użytkował działkę zgodnie z jej przeznaczeniem. 

Przedmiotowa działka o powierzchni 0,2336 ha położona jest w obrębie wsi Koce-

Piskuły.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował Sekretarz Gminy 

Annie Czapkowskiej za omówienie projektu uchwały i poprosił przewodniczących 

Komisji o przedstawienie opinii. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 

Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt 

Kosk poinformował, że Komisja, większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała,  

że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie odstąpienia od zbycia w drodze przetargu nieruchomości. 
 

Głosowano w sprawie:  
odstąpienia od zbycia w drodze przetargu nieruchomości. 
 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, Stanisław 

Szczepan Kietliński, Krzysztof Koc, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, 

Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 

WSTRZYMUJE SIĘ (3) 

Jan Krzysztof Binaś, Zygmunt Józef Kosk, Dorota Niemyjska 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta większością głosów.  
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Uchwała Nr 450/LIX/23 w sprawie odstąpienia od zbycia w drodze przetargu 
nieruchomości stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 

Ad pkt 6 ppkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej utworzenia 
Gminnej Straży Energetycznej. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że do Rady 

Miejskiej w Ciechanowcu wpłynęła petycja, która została zaopiniowana przez 

Komisję Skarg, Wniosków i Petycji, następnie poprosił Wiceprzewodniczącą Komisji 

Violettę Marię Zdunek o przedstawienie wypracowanej opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Violetta Maria Zdunek poinformowała, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił przewodniczących 

Komisji o przedstawienie opinii. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 

Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt 

Kosk poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała,  

że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej utworzenia Gminnej Straży 
Energetycznej. 
 

Głosowano w sprawie: 
rozpatrzenia petycji dotyczącej utworzenia Gminnej Straży Energetycznej. 
 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 

Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, 

Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Włodzimierz Słonecki, 

Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 

podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 451/LIX/23 w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej utworzenia 
Gminnej Straży Energetycznej stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 

Ad pkt 6 ppkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie wyboru Opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej  

w Ciechanowcu II kadencji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że Młodzieżowa Rada Miejska  

II kadencji na swojej pierwszej sesji podjęła uchwałę w sprawie zatwierdzenia 

wniosku o wybór opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej w Ciechanowcu wskazując 

na tę funkcję Magdalenę Kondraciuk. Zgodnie ze statutem Młodzieżowej Rady 

Miejskiej w Ciechanowcu opiekunem może być osoba, która posiada obywatelstwo 

polskie, nie widnieje w rejestrze sprawców przestępstw na tle seksualnym oraz 

posiada doświadczenie w działalności samorządowej. Magdalena Kondraciuk spełnia 

wszystkie 3 przesłanki. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił przewodniczących 

Komisji o przedstawienie opinii. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 

Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt 

Kosk poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała,  

że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wyboru Opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej w Ciechanowcu  

II kadencji. 

 

Głosowano w sprawie:  

wyboru Opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej w Ciechanowcu II kadencji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:2 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 

Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, 

Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Włodzimierz Słonecki, 

Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 

podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 452/LIX/23 w sprawie wyboru Opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej  

w Ciechanowcu II kadencji stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad pkt 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Założenia  
do budżetu gminy na 2024 rok. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusz Święckiego o przedstawienie założeń do budżetu. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że informacja  

o założeniach do budżetu na 2024 przedstawia się następująco: 

- planowany wskaźnik inflacji - 10%, 

- planowany wskaźnik wzrostu wynagrodzeń - 12%, 

- odpis na ZFŚS – 1 914,34 zł na osobę, 

- odpis na ZFŚS na każdego emeryta i rencistę, nad którym zakład sprawuje opiekę 

– 319,06 zł, 

- minimalne wynagrodzenie za pracę od stycznia 20214 roku – 4 242,00 zł; od lipca 

2024 roku – 4 300,00 zł 

- wzrost wynagrodzenia nauczycieli wynikać będzie z rozporządzenia Ministra 

Edukacji Narodowej oraz regulaminu wynagradzania nauczycieli. 

Projekt uchwały budżetowej na 2024 rok w pełnym kształcie zostanie przedłożony 

Radzie Miejskiej oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej do 15 listopada 2023 roku. 

Ostateczny kształt budżetu będzie zależał od szacowanych dochodów budżetowych, 

otrzymanych informacji o planowanych kwotach dotacji dla gmin, informacji od 

Ministra Finansów o planowanej subwencji ogólnej oraz o innych dochodach gminy, 

które będą wynikały z uchwały dotyczącej określenia wysokości podatków.  

Następnie Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że informacja 

dotycząca zadań majątkowych, których realizacja rzeczowa planowana jest na 2024 

rok zostanie udostępniona na stronie internetowej urzędu. Zaplanowano 20 

inwestycji, których wartość opiewa na kwotę 60 161 316,00 zł, z czego 

16 830 000,00 zł wynosić będzie wkład własny. 43 331 316,00 zł to środki 

zewnętrzne. W planie są już inwestycje powiatowe tj. budowa drogi Kobusy – 

Radziszewo Sieńczuch oraz przebudowa drogi powiatowej na odcinku Perlejewo – 

Ciechanowiec. Na realizację tych dwóch inwestycji powiat wyłoży kwotę 

3 750 000,00 zł, z czego gmina 750 000,00 zł. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował za przedłożenie 

informacji dotyczącej założeń do budżetu i zapytał czy Radni zgłaszają pytania. 

 

Głos zabrał Radny Krzysztof Koc, który zapytał czy remont drogi do Perlejewa będzie 

obejmował ulicę Drohicką. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że przebudowa drogi 

będzie obejmował odcinek do skrzyżowania z ul. Drohicką. Remont dalszej części  

tej ulicy, wraz z budową sieci kanalizacyjnej będzie finansowany ze środków 

uzyskanych w ramach utworzonego Związku powiatowo-gminnego „Nad Nurcem”. 

Wysokość dofinansowania to 2 000 000,00 zł. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy Radni zgłaszają 

pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Założenia do budżetu gminy na 2024 rok stanowią załącznik nr 8 do protokołu. 
 

Ad pkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Informacja 

dotycząca złożonych oświadczeń majątkowych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał informację dotyczącą 

analizy oświadczeń majątkowych za 2022 rok złożonych Przewodniczącemu Rady 

Miejskiej oraz Burmistrzowi Ciechanowca. Poinformował, że 26 października 2023 

roku wpłynęła informacja z Urzędu Skarbowego w Siemiatyczach stwierdzająca  

brak nieprawidłowości w złożonych oświadczeniach majątkowych, następnie odczytał 

treść pisma. 

 

Informacja dotycząca analizy oświadczeń majątkowych złożonych 

Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Ciechanowcu za 2022 rok stanowi załącznik 

nr 9 do protokołu. 

 

Informacja dotycząca analizy oświadczeń majątkowych złożonych Burmistrzowi 

Ciechanowca za 2022 rok stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Siemiatyczach dotyczące analizy 

oświadczeń majątkowych stanowi załącznik nr 11 po protokołu.  

 

Ad pkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Informacja  

o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Ciechanowiec w roku szkolnym 

2022/2023. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

o przedstawienie informacji. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że Radni otrzymali 

informację na piśmie o stanie realizacji zadań oświatowych. Na ten moment w Szkole 

Podstawowej w Ciechanowcu jest 21 oddziałów, do których uczęszcza 484 uczniów, 

w Szkole Podstawowej w Łempicach do 10 oddziałów, uczęszcza 89 uczniów,  

w Przedszkolu w Ciechanowcu jest 7 oddziałów z łączną liczbą uczniów -168.  

W SP w Ciechanowcu z dowozu korzysta 159 uczniów, w SP w Łempicach 49 

uczniów. Kuchnia przygotowuje 386 posiłków dla dzieci z przedszkola i szkół 

podstawowych. Poziom zatrudnienia przedstawia się następująco: Przedszkole  

w Ciechanowcu 22 etaty, w tym 14 nauczycieli; SP w Ciechanowcu 71 etatów, w tym 

48 nauczycieli; SP w Łempicach 10 etatów, w tym 10 nauczycieli. Nakłady zapisane 

w budżecie na doskonalenie zawodowe nauczycieli wynosiły 13 000,00 zł, z czego 

wykorzystano 2 273,11 zł. Szkoła Podstawowa w Łempicach uzyskała wysokie 

wyniki z egzaminu ósmoklasisty. Wyniki z języka polskiego i matematyki są powyżej 

średniej powiatu, województwa i kraju. W SP w Ciechanowcu te wyniki są znacznie 

niższe. Temat został szeroko omówiony na Komisji Oświaty, Kultury, Spraw 

Społecznych i Sportu, która złożyła wniosek aby podjąć działania zmierzające  

ku poprawie wyników nauczania. Dyrektor SP w Ciechanowcu otrzymał pismo  

z poleceniem opracowania programu naprawczego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował za przedstawienie 

informacji i zapytał czy Radni zgłaszają pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych gminy Ciechanowiec w roku 

szkolnym 2022/2023 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad pkt 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Odpowiedzi  

na interpelacje i zapytania radnych. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Burmistrza Eugeniusza Święckiego  
o udzielenie odpowiedzi na zapytanie Radnego Przemysława Dybowskiego.  
 
Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że ulica Wspólna zapada 
się. Sprawa została przekazana Prezesowi Przedsiębiorstwa Robót Komunalnych 
FARE, który poinformował, że prawdopodobnie przyczyną jest wadliwa sieć 
kanalizacyjna. Trzeba będzie dokonać naprawy. Być może część środków na 
naprawę trzeba będzie pozyskać z rezerwy budżetowej. Następnie Burmistrz 
Ciechanowca odniósł się do drugiego pytania, dotyczącego przetargu na budowę 
przejść dla pieszych i poinformował, że wpłynęły dwie oferty. Jedna z ofert opiewała 
na kwotę ok. 400 000,00 zł, druga ponad 200 000,00 zł. Niższa oferta została 
wycofana, ponieważ firma, która ją złożyła niedoszacowała tej inwestycji. W związku 
z tym, że inwestycja musi zostać wykonana do końca roku, to gmina podpisze 
umowę z kolejnym oferentem, którym jest PRK FARE. Środki na realizację tego 
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zadania pochodzą z dotacji. W poniedziałek zostanie podpisana umowa na 
wykonanie.  
 
Ad pkt 11 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawy różne.  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że do Rady 

Miejskiej w Ciechanowcu wpłynęły następujące pisma: 

1. Zawiadomienie o wszczęciu postępowania nadzorczego w sprawie 

stwierdzenia nieważności uchwały Nr 442/LVII23 Rady Miejskiej  

w Ciechanowcu z dnia 19 września 2023 r. w sprawie przyjęcia „Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Ciechanowiec”. Pismo 

stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

2. Odpowiedź z Podlaskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Białymstoku  

w sprawie wykonania sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu drogi gminnej – 

ul. Dworska z drogą wojewódzka Nr 690 – ul. Łomżyńska w Ciechanowcu. 

Pismo stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

3. Pismo Urzędu Marszałkowskiego Województwa Podlaskiego w Białystoku  

z informacją o bezpłatnym szkoleniu pn. „Krótkie Łańcuchy dostaw żywności”. 

Pismo stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś z Radnych chce 
zabrać głos. 
 
Głos zabrał Radny Jan Krzysztof Binaś, który poinformował, że według niego 
bardziej zasadne jest wykonanie sygnalizacji świetlnej na zbiegu ulic Pl. Ks. 
Krzysztofa Kluka – Plac 3 Maja. Zapytał także, czy jest plan wykonywania przejść  
dla pieszych i w jakich miejscach. 
 
Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że pismo dotyczące 
budowy sygnalizacji świetlnej przy ul. Plac 3 Maja wysłano na początku kadencji. 
Odpowiedź była podobna i brzmiała odmownie. W tej chwili trwa procedura przejęcie 
Placu 3 Maja przez gminę, ponieważ jest to własność Marszałka. Planowana jest 
rewitalizacja rynku. Po wybudowaniu obwodnicy droga wojewódzka będzie 
przebiegać przy banku spółdzielczym i ulicą Dworską. Rynek zostanie częściowo 
zamknięty. Nie będzie już tak dużego ruchu, więc sygnalizacja świetlna będzie 
zbędna. W odpowiedzi na pytanie dotyczące planu wykonania przejść dla pieszych 
Burmistrz Ciechanowca odpowiedział, że gmina nie mogłaby ogłosić przetargu bez 
wykonania dokumentacji. 
 
Radny Jan Krzysztof Binaś wyjaśnił, że ma na myśli miejsca, w których zostaną 
usytuowane. 
 
Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że na skrzyżowaniu  
ul. Pińczowskiej z ul. M. Konopnickiej oraz na skrzyżowaniu ulic Wojska Polskiego – 
Szkolna – Uszyńskiego.  
 
Radny Jan Krzysztof Binaś poinformował, że niebezpieczne jest również przejście  
na stadion, przy sklepie M. Morzego. 
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Burmistrz poinformował, że po ostatnim posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Spraw 
Społecznych i Sportu zlecono namalowanie pasów we wspomnianym miejscu.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy ktoś z Radnych chce 
zabrać głos. 
 
Głos zabrał Radny Krzysztof Koc, który zaproponował, aby wystąpić do firmy 
zajmującej się odbiorem śmieci z prośbą o zmianę harmonogramu. Poinformował,  
że odbiór śmieci z ul. Sienkiewicza przypada na czwartek, co jest kłopotliwe, 
ponieważ powoduje duże utrudnienia w ruchu. 
 
Burmistrz Ciechanowca poinformował, że zostanie wykonany telefon do firmy 
odbierającej śmieci z prośbą o zmianę harmonogramu.  
 
Radny Krzysztof Koc poinformował, że do części domów w Ciechanowcu popłynął 
już gaz i zaapelował do mieszkańców, aby zgłaszać chęć przyłącza. Dodał, że 
wnioski są dostępne w sekretariacie urzędu. Możliwa jest pomoc w wypełnieniu 
wniosku. Zachęcił również osoby, których wnioski zostały odrzucone, do ponownego 
złożenia.  
 
Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że w województwie 
podlaskim jest 17 stacji. Nie ma szans na budowę kolejnych z braku środków,  
ale dyrekcja PSG będzie sukcesywnie rozbudowywała sieć istniejących stacji,  
aby ich funkcjonowanie było dochodowe. Zachęcał do składania wniosków  
o przyłącze. Stwierdził, że  ogrzewanie gazem jest bezobsługowe i nie 
zanieczyszcza środowiska. Sieć rozprowadzona jest na ¼ mieszkańców. Potrzebna 
jest jak największa ilość wniosków z poszczególnych ulic, aby tę sieć rozbudowywać.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy ktoś z Radnych chce 
zabrać głos. 
 
Głos zabrał Radny Antoni Malinowski, który stwierdził, że w Ciechanowcu są 
trudności z zaparkowaniem auta. Dodatkowo zdarzają się kierowcy, którzy robią  
to nieumiejętnie, zajmując przy tym więcej miejsca niż potrzebują, zwłaszcza  
w sytuacjach gdzie nie ma wyznaczonych miejsc parkingowych. Dodał,  
że newralgicznym punktem jest skrzyżowanie naprzeciwko państwa Morzych,  
gdzie kierowcy nie stosują się do przepisów ruchu drogowego. Skrzyżowanie jest 
zastawione samochodami, co zagraża bezpieczeństwu.  
 
Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że za budynkiem Poczty 
Polskiej jest parking. Dodatkowo duże parkingi znajdują się przy Pl. Ks. Kluka, 
parking przy kościele oraz przy budynku Straży Pożarnej, które stoją puste.  
 
Głos zabrał Radny Zygmunt Józef Kosk, który poinformował, że tego ranka 
większość miejsc na wymienionych parkingach była zajęta. Zasugerował, aby nie 
podejmować decyzji o zamknięciu rynku po rewitalizacji, ponieważ w ciągu dnia 
przez Ciechanowiec przewija się masa samochodów, które parkują przy Pl. 3 Maja.  
 
Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że w propozycjach,  
po rewitalizacji rynku, jest częściowe zamknięcie tej strefy. Dodał, że zdaje sobie 
sprawę z problemu. Kiedy zakończy się budowa bloku komunalnego będzie można 
pomyśleć o rozbiórce dwóch domów komunalnych znajdujących się za budynkiem 
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poczty i tam usytuować parking, jeśli nie będzie żadnej inwestycji. Burmistrz 
poinformował, że w tym miejscu chciałby otworzyć Centrum Usług Społecznych wraz 
z parkingami. Dodał, że przy ul. Drohickiej znajduje się działka gminna, na której jest 
możliwość budowy parkingu. Podsumował, że jest wiele możliwości, ale wszystkie 
wymagają środków i planu. Dodał, że parking za budynkiem Poczty jest częściowo 
zajęty przez pracowników urzędu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy ktoś z Radnych chce 
zabrać głos. 
 
Głos zaprał Radny Przemysław Dybowski, który poinformował, że na jednej  
z wcześniejszej Komisji poruszany był temat poprawy bezpieczeństwa na  
ul. Kuczyńskiej. Pojawiła się sugestia budowy przejścia dla pieszych do sklepu 
Arhelan, do którego Zarząd Dróg Powiatowych odniósł się negatywnie. Radny dodał,  
że zwracał też uwagę na potrzebę zmiany organizacji ruchu na końcowym odcinku 
ul. Kuczyńskiej, z włączeniem zakazu wyprzedzania. Następnie zwrócił się do 
obecnego na sesji Kierownika Posterunku Policji w Ciechanowcu Grzegorza 
Kruszewskiego z pytaniem czy policja w dalszym ciągu opiniuje zmiany w organizacji 
ruchu drogowego.  
 
Kierownik Posterunku Policji w Ciechanowcu Grzegorz Kruszewski odpowiedział,  
że wszystkie tego typu informacje najlepiej zgłosić do ruchu drogowego  
w Komendzie Powiatowej. Na ten temat wypowie się naczelnik wydziału. 
Ustawianiem znaków na drodze zajmuje się zarządca drogi. Policja nie podejmuje 
tego typu decyzji. Jeśli wpłynie wniosek z prośbą o opinię w tej sprawie, to taka 
opinia zostanie wystawiona, ale nie da się stwierdzić czy pomoże uzyskać 
zamierzony cel. Nie zaszkodzi złożenie wniosku do Komendy Powiatowej Policji  
w Wysokiem Mazowieckiem. Po rozpatrzeniu wniosku zostanie udzielona 
odpowiedź. 
 
Głos ponownie zabrał Radny Przemysław Dybowski, który odniósł się do 
wcześniejszej rozmowy z Sekretarz Gminy Anną Czapkowską dotyczącej zmiany 
organizacji ruchu na ul. Kuczyńskiej i zwrócił się z prośbą aby wziąć pod rozwagę 
stworzenie zakazu wyprzedzania na tym odcinku. Stwierdził, że na co dzień dochodzi 
tam do zatrważającej ilości kolizji. Stwierdził, że prędzej czy później dojdzie do 
kolejnego potrącenia, jakie miało miejsce kilka lat temu, po którym sprawca nie został 
zatrzymany.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy ktoś z obecnych chce 
zabrać głos. 
 
Głos zabrał Kierownik Posterunku Policji w Ciechanowcu Grzegorz Kruszewski, który 
odniósł się to tematu nieprawidłowego parkowania. Stwierdził, ze policja jest od tego, 
aby reagować na wykroczenia i przestępstwa, ale z uwagi na braki kadrowe nie jest 
w stanie tego robić każdego dnia i każdej porze. Dopiero od 1 listopada posterunek  
w Ciechanowcu będzie miał pełną obsadę. Poinformował o narzędziu, jakim jest 
krajowa mapa zagrożeń. Wyjaśnił, że jest to strona internetowa, na której można 
zaznaczyć niemalże każde zagrożenie, chociażby nieprawidłowe parkowanie. 
Policjanci będą mogli reagować na tego typu zagrożenia. Zachęcił do korzystania  
z aplikacji.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy ktoś z obecnych chce 
zabrać głos. 
 
Głos zabrał Prezes PRK FARE Wojciech Puchaczewski, który odniósł się do pytania 
dotyczącego zapadającej się studzienki przy ul. Wspólnej. Poinformował,  
że w wyniku oględzin stwierdzono, że siadła cała studnia, która ma głębokość ok. 6 
metrów. Nie wiadomo czy przyczyną jest podmokły teren czy wadliwa konstrukcja. 
Znalazła się firma, która gotowa jest podjąć się naprawy, aczkolwiek szacowane 
koszty są bardzo wysokie. Nadmienił, że planuje zwrócić się z prośbą do Burmistrza 
Ciechanowca o pomoc finansową w likwidacji tej awarii. Następnie poinformował,  
że PSZOK prawdopodobnie będzie przyjmował folię i siatki rolnicze, aby rolnicy nie 
musieli czekać na zbiórkę. Dodał, że przydałoby się pomyśleć nad organizacją ruchu 
na ul. Dworskiej, na której często jest problem z przejazdem większym sprzętem. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał od kiedy będzie możliwość 
przyjmowania folii i siatki rolniczej.  
 
Prezes PRK FARE Wojciech Puchaczewski odpowiedział, że po wybudowaniu 
PSZOK-u, który jest tak projektowany, aby przyjmować folię i siatkę rolniczą,  
a dodatkowo bioodpady z możliwością przetwarzania na polepszacze. 
 
Radny Krzysztof Koc zapytał gdzie będzie umiejscowiony PSZOK. 
 
Prezes PRK FARE odpowiedział, że na terenie oczyszczalni ścieków. 
 
Głos zabrał radny Krzysztof Koc, który poinformował, że na stan ulicy Wspólnej  
i Dworskiej, poza podmokłym terenem, wpływa tonaż samochodów poruszających 
się po tych ulicach. Budowa PSZOK-u na oczyszczalni nasili ruch dużych 
samochodów. 
 
Głos zabrał Prezes PRK FARE Wojciech Puchaczewski, który stwierdził, że nie da 
zabronić firmom jazdy drogami, które powinny być przystosowane do obciążenia. 
Można czasowo skierować ruch samochodów ciężkich na ul. Armii Krajowej  
i obserwować. Dodał, że jego zdaniem zapadnięcie studzienki może być 
spowodowane rozszczelnieniem kinety studni. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że można pomyśleć  
o ograniczeniu tonażu.  
 
Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który stwierdził, że gmina 
powinna się rozwijać i nie ma możliwości zablokowania przejazdu przedsiębiorcom 
czy rolnikom. Drogi są po to, aby nimi jeździć. Jeśli zapadnie się, tak jak w przypadku 
ulicy Wspólnej, trzeba ją naprawić. Poinformował, że w ostatnich dniach odbyło się  
spotkanie z przedstawicielem dużej firmy, która chce kupić grunt po wysypisku 
śmieci. Jeśli dojdzie do porozumienia z właścicielami w kwestii pozyskania gruntów 
sąsiadujących, to będzie budowany duży zakład przetwórstwa spożywczego, który 
może dać zatrudnienie ok. 500 osobom. Dodał, że drogi muszą służyć 
przedsiębiorstwom, jeśli gmina chce mieć dochody.  
 
Głos zabrał Radny Krzysztof Koc, który wyjaśnił, że nie chodzi mu o zamknięcie 
ruchu firmom czy ustawienie zakazu dla samochodów. Ulica Wspólna na całej 
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długości wymaga przebudowy i trzeba ją przystosować do przejazdu samochodów 
ciężkich.  
 
Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że gmina nie może 
straszyć przedsiębiorców, jak to miało miejsce w przypadku WOT-u, który obecnie 
ma bazę w Szepietowie. Ponownie odniósł się do interpelacji Radnego Krzysztofa 
Binasia, argumentując potrzebę posiadania kierowcy dużą ilością podróży 
służbowych, w trakcie których może skupić się na wykonywaniu swoich obowiązków. 
Nadmienił także, że nie posiada zastępcy.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy ktoś chce zabrać głos. 
Głosu nie zabrano. 
 
Ad pkt 12 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował za udział w sesji  

i zamknął obrady LIX Sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 

 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie na dysku optycznym DVD, które 

jest przechowywane. 

 

 

 

   Protokołowała:     Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

 

Karolina Kozłowska      Marek Karolewski 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


